

《单词百科:falsification是什么意思?falsification怎么发音?falsification的解释和用法》

英语单词falsification是什么意思?falsification怎么读?falsification怎么发音?简答网为您整理了falsification的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



falsification怎么读

falsification的读音:[f :ls f 'ke n]

falsification的意思

1、n.弄虚作假，歪曲;畸变;证明为假;

falsification的近义词

1、alteration n.变化，改变;变更;

- 2、deception n. 瞒骗, 欺诈; 骗局;
- 3、disproof n. 反证, 反驳;
- 4、distortion n. 扭曲, 变形; 失真, 畸变; [心理学] 扭转;
- 5、fabrication n. 制造; 捏造;

falsification 的双语例句

- 1、The copy, cribbing and falsification are repeatedly arising.

抄袭、剽窃、弄虚作假屡屡发生。

- 2、Control more complex an anti-counterfeiting technology, it focuses on two anti-falsification method.

控制较复杂的一种防伪技术, 这里主要介绍两种防伪方法。

- 3、The investigation is only into diploma mills, not outright résumé falsification.

该项调查只针对“文凭作坊”, 并不直接针对简历造假。

- 4、Verification or falsification alone is not enough to demarcate science.

单凭证实或证伪都不足以为科学划界。

- 5、Fluorescent falsification-proof fiber has the everlasting property for identification.

荧光 防伪 纤维是一种永久防伪纤维。

- 6、Any medical investigator would accept the pattern already uncovered as evidence of falsification.

任何医务调查员都会把已经发现的这种情形当作伪造的证据。

- 7、Any falsification or omission of information may result in the Commissioner's refusal to give approval.

若虚报或漏报重要资料, 警务处处长可拒绝批准通知。

- 8、This led to corner cutting and-with surprising frequency-falsification of data.

其结果导致投机取巧了,伪造数据资料,其频繁程度使人吃惊.

9、 This anti-falsification paper is in paper making process by adding the pulp fiber or colour.

这裁不攻伪纸是造纸历程洋在纸浆洋参加纤维丝或彩不面制成.

10、 Any material falsification or omission of information may result in the Commissioner's refusal to give approval.

若虚报或漏报重要资料,警务处处长可拒绝批准申请.

11、 The metaphors based on scientific hypothesis and scientific models are subject to confirmation and falsification.

不管是基于隐喻而形成的科学假说,还是具有隐喻性的科学模型,都需要经验的确证或证伪.

12、 Financial fraud is a conscious companies reporting accounting misstatements, false falsification of accounting surplus of conduct.

财务舞弊是企业有意识地错报漏报会计信息, 伪造盈余的会计造假行为.

13、 The application of dual status identification technology ceased the falsification phenomenon effectively.

系统应用双重身份识别技术有效地杜绝了煤车的掺杂使假现象.

14、 Popper philosophy affects on contemporary economics philosophy mostly, especially of his falsification criterion.

波普哲学是对当代经济哲学研究影响最大的科学哲学, 特别是他的可证伪性原则.

15、 The falsification of the testament [will] was discovered by them.

他们发现这份遗嘱被 篡改 了.

以上是简答网为您整理的falsification怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于falsification的用法、falsification的释义、falsification的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/falsification>